
 
 

  

BRM.0012.9.3.2022 
 

Protokół  Nr  32/2022 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  22 marca 2022 r. w trybie zdalnym  
 

(z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość)  

 ----------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Czas z trwania posiedzenia  9.00 – 9.15.                
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 

     - Dobromir Szymański. 
 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Nie było. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 31/2022 z 22.02.2022 r. posiedzenia Komisji. 

4. Przedstawienie sprawozdania z akcji zima 2022 przez Dyrektora Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu.  

5. Plan imprez sportowych organizowanych przez Ośrodek Sportu i Rekreacji  

w Inowrocławiu na I półrocze 2022 r.  

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 31/2022 z 22.02.2022 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 31/2022 z 22 lutego 2022 r. posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

 

Ad 4. Przedstawienie sprawozdania z akcji zima 2022 przez Dyrektora Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu – stanowi załącznik nr 2  do protokołu. 
 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Poinformowała, iż to jest ostatnia Komisja, w której uczestniczy z uwagi przejścia na 

emeryturę. Złożyła również Przewodniczącemu Komisji oraz jej członkom serdeczne  

podziękowania za współpracę. Następnie przedstawiła materiał.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

Jeśli nie ma chętnych do zabrania głosu to ja chciałbym serdecznie podziękować  

w imieniu swoim i wszystkich członków Komisji za współpracę. Ta współpraca 

zawsze charakteryzowała się tym, że był uśmiech na twarzy pomimo różnych 

sytuacji, w związku z tym materiały były przygotowywane bardzo fajnie i rzetelnie. 

Na wszystkie pytania mieliśmy jasne odpowiedzi. Także serdecznie dziękuję i nie 

ukrywam, że będzie mi Pani brakowało, bo znamy się nie tylko z Komisji, ale również 

wcześniej ze współpracy z MKS Inowrocław i jestem trochę rozżalony, że nie 

będziemy się widywali na Komisji, ale takie jest życie. Ja ze swojej strony życzę 

przede wszystkim zdrowia i jak najlepszego korzystania z przejścia na emeryturę.  
 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Bardzo dziękuję za takie ciepłe słowa.  
 

Ad 5. Plan imprez sportowych organizowanych przez Ośrodek Sportu  

i Rekreacji w Inowrocławiu na I półrocze 2022 r. – stanowi załącznik nr 3  do 

protokołu. 
 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Przedstawiła materiał.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Nawiązując do tematu, ponieważ rozmawiałem z głównym organizatorem 

Mistrzostw Polski Federacji i mogę powiedzieć, że jest bardzo duża szansa, aby te 

Mistrzostwa Polski, które miały się odbyć przemianują się na Mistrzostwa Świata  

w Inowrocławiu. W związku z tym właśnie w miesiącach październik i listopad, bo 

jesteśmy po wstępnych rozmowach i mówiłem, że świetnie by było, gdyby do tego 

doszło. Wtedy mielibyśmy imprezę sztangi Międzynarodowej w tym momencie. 

Akurat jestem w tym temacie dość dobrze obeznany.  
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Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Pani Dyrektor, mam takie jedno pytanie. Widzę tutaj w kwietniu Grand Prix Kujaw 

w Sprincie, czy to będzie impreza organizowana wspólnie z Kujawsko-Pomorskim 

Związkiem Lekkiej Atletyki, czy to jest zupełnie inny zamysł tej imprezy? 

 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

W tej chwili jest to tylko planowane. Natomiast jesteśmy na etapie dogadywania się, 

więc dzisiaj nie mogę na to pytanie odpowiedzieć.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Chciałbym Pani Dyrektor również podziękować za miłą współpracę, za sprawne 

działanie i życzę wszystkiego najlepszego.  

 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Bardzo dziękuję Panie Radny. 

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Skoro nie ma więcej pytań to ja jeszcze raz w imieniu całej Komisji składam 

serdeczne podziękowania za współpracę.  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 
 

Ad 7. Sprawy bieżące.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy ktoś z członków Komisji ma jakieś sprawy bieżące? 

 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Chciałem tylko zgłosić postulat, bo zgłosiło się do mnie część osób, która mieszka na 

Rąbinie. To są osoby, które obecnie biegają do Solanek na tą strefę otwartego  

Streetworkout. Jest ich dosyć sporo i zgłosili się do mnie z prośbą , żebym przekazał 

Panu Przewodniczącemu i Pani Dyrektor, czy można byłoby rozważyć bądź począć  

jakieś działania, aby taka strefa Streetworkout powstała na Rąbinie lub chociaż 

rozbudować tą strefę, która jest przy placu zabaw „Miś”. Obecnie są tam tylko drążki 

i przyrządy dla osób starszych, a nie ma takich, na których mogliby tą formę 

polepszać. Obecnie biegają do Solanek, ale wskazują, że gdyby była taka możliwość 

to z chęcią ćwiczyliby na Rąbinie. Może Pan Przewodniczący by się tym zajął, ja też 

mogę pomóc ze swojej strony. 
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Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Odnośnie tego tematu, ja sam organizowałem pokaz Streetworkout w ramach urodzin 

lub imienin Miasta Inowrocławia w zeszłym roku i mój serdeczny przyjaciel zajmuje 

się tym zawodowo i wyczynowo. Jest jednym z najlepszych zawodników w Polsce. 

Robi to w Warszawie i robił pokaz w Inowrocławiu. Jestem z nim w kontakcie. Miał 

mi przygotować materiały i rozpisane odległości przy urządzeniach, bo w naszej 

strefie Streetworkout w Solankach, niektóre przyrządy są ustawione nie w takich 

odległościach w jakich powinny być i utrudnia to ćwiczenia. Na razie jesteśmy na 

etapie rozmów. Oczywiście ten pomysł nad nową strefą na Osiedlu Rąbin jest jak 

najbardziej trafionym pomysłem, ponieważ zyskuje on na popularności i sam widzę, 

że coraz więcej ludzi jest tym zainteresowanych. Także na pewno wrócimy do tematu.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

   

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 
 

/-/ Waldemar Kwiatkowski 
 

Protokółowała 
 

/-/ Monika Kozioł 

 


